
 

Казвам се Моника Илиева и в момента съм 4 курс, специалност Информатика.  

Кандидатирам се за поста „Председател на комисия Връзки с обществеността“.  

Смятам, че притежавам необходимите качества да ръководя въпросната комисия, т.к. 

членувам в нея от няколко месеца и се старая да взимам активно участие в деи ността и . 

До момента имам няколко идеи, свързани със саи та, които се опитвам да реализирам. 

1. Обновяване на материалите на саи та. 

Една част от колегите ни нямат възможността да посещават лекции/упражнения, по 

една или друга причина, а друга част се борят за по – висок успех. Поддържането на 

тази част от саи та би ги улеснило. До този момент успях да подредя/преименувам 

фаи ловете, които се намират на саи та. Освен това създадох папки на специалностите 

и различните дисциплини в тях. 

2. Създаване на секция „Често задавани въпроси“ 

Смятам, че тази част от саи та би улеснила много от колегите ни, при решаването на 

даден проблем. 

3. Дати и изисквания при провеждане на изпити/контролни 

Т.к. част от колегите ни не могат да посещават лекции/упражнения и/или социални 

мрежи и присъединяването към групи на специалности е неудобно и не е сигурно, че 

ще бъдат одобрени, смятам че много по – удобно би било да добавим тази опция към 

саи та ни. 

 

4. Материали за магистри и докторанти 

Както знаете, във Факултета ни се обучават магистри и докторанти. Смятам, че 

освен за бакалаврите, сме длъжни да се погрижим и за  магистрите и докторантите. 

 

Нещата, които бих искала да променя в комисията са: 

1. Свикване на заседания поне веднъж месечно. 

Както вече споменах, съм част от въпросната комисия, но поради една или друга 

причина свикването на такива заседания отсъстваше. 
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2. Разпределяне на задачи, обменяне на идеи м/у членовете на комисия. 

Друг недостатък, кои то забелязах е – липсата на комуникация между членовете и 

председателя на комисия. 

3. Отчет пред председателя на ФСС за свършената от комисия работа. 

Част сме от ФСС, за да свършим някаква работа. Поради възникнали в последно 

време спорове, за това кои  работи или не, предлагам представянето на подробен 

отчет за свършената от комисия работа, както и за всеки член поотделно. 

 

 

Дата: 13.03.2016г.     С уважение: Моника Илиева 
 

 


